
Elevrådet fra Ny afdeling 

Elevrådet er enige om at det er godt og positivt at være ude, men at det samtidig kunne være fedt at være 
inde når det er kraftigt regnvejr.  
Derudover er ønsket at man stadig har mulighed for at være ude og dyrke ting som boldspil og lege samt 
bruge udearealerne overvejende alle andre dage.  
Der er allerede nu aktiviteter indendørs som for eksempel at man kan spille musik, eller strikke efter aftale, 
og hvis der ønskes mere af dette, kan det forslås i elevrådet.  
 

Elevrådet fra Toksværd: 

Frikvarterer opleves fine og derfor ønsker eleverne fortsat vores ordning som hidtil.  

Det betyder bl.a.  at 4.-6. årgang ét frikvarter om dagen må være inde fra typisk efterårsferien til påske. 

Aftalen er, at man har meget stille aktiviteter indenfor, og desuden er der mulighed for stikbold i salen og 

bordtennis i aulaen. Det har fungeret fint i adskillige år. Ved evt brud på regler gives der fx udeordning en 

uge, men det sker faktisk sjældent.  

 

Udskolingen: 

Må være inde i alle frikvarterer og det er der gode erfaringer med, da eleverne kan mødes og være 
sammen på tværs af klasser, og de bliver fordelt på et større areal, end hvis de kun er ude. Det giver 
mulighed for flere forskellige typer aktiviteter når der er mulighed for både at være ude og inde. 
 


